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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 

 
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 
konaného  dňa  30. 11. 2017 

 
Prítomní poslanci:        Félix Adamec,  Ľubomíra Čičútová,   Jana Muráňová – prišla neskôr, 

JUDr. Alica Harišová, Milan Kušnier, Bc. Miroslav Smädiš, Ján Kuchár,  PhDr. Mária 
Jandová PhD.                                                
 

Neprítomní poslanci:    Soňa Jantošová      
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:            Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :     Mária Nemčíková 
 
Občania :                          Michal Ďurkech, Rastislav Kretík, František Chachula, Jaroslav Urík, Pavol   
                                           Valach, Štefan Littera 

      
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2016/2017 
6. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na predaj  majetku obce – „pozemky pod pálenicou“  
7. Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2017 
8. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 – rozpočtové opatrenia 
9. Informácia o príprave rozpočtu na roky 2018-2020 
10. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
11. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
12. Diskusia  
13. Záver 
 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.  Oznámil 
poslancom, že z rokovania OZ sa ospravedlnila pani Jantošová a zástupkyňa starostu pani Muráňová  príde 
neskôr.  Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za návrh 
programu rokovania  OZ a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu poslankyňu Ľubomíru Čičútovú, za členov pána Milana 
Kušniera a páni PhDr.Máriu Jandovú PhD.  Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov pána Félixa Adamca  
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a pána Miroslava Smädiša. Zápisom poveril Máriu Nemčíkovú. Dal hlasovať za predložený návrh a poslanci 
návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 7 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta obce. Skonštatoval, že všetky uznesenia sú splnené alebo sa 
priebežne plnia. Aktuálne sa z minulých rokovaní OZ eviduje stále plnenie nasledovných uznesení č.: 
22/2011, 36/2014, 69/2015, 14/2016, 49/2016, 15/2017, 17/2017, 26/2017,57/2017 a z predchádzajúceho 
rokovania OZ nasledovné uznesenia : 
Uznesenie č. 63/2017 -  Na základe schválenia uznesenia OZ obec uzatvorila nájomnú zmluvu na časť 

priestorov (sklad) budovy č.119 s pánom Kamilom Ďurkechom v zmysle  podmienok 
verejnej obchodnej súťaže. Splnené.      

Uznesenie č. 64/2017 -  Na základe schválenia uznesenia OZ obec uzatvorila nájomnú zmluvu na časť 
priestorov (bývala Čarovná záhrada) budovy č.119 s pánom Mariánom Jašíkom 
v zmysle  podmienok verejnej obchodnej súťaže.  Splnené.    

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 76/2017 
Hlasovanie : Za: 7 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu od 30.10.2017 do 30.11.2017 spolu s fotodokumentáciou predložil 
starosta obce Miroslav Kremeň v nasledujúcom znení: 

Mesiac november bol mesiacom realizácii prác a dodávok v zmysle schváleného rozpočtu na rok 
2017. Finišujeme s ukončením stavebných prác na výstavbe nového zberného dvora v našej obci v súlade so 
schválenou zmluvou o NFP a dodávateľ pripravuje stavbu na kolaudáciu. V súvislosti s výstavbou zberného 
dvora a po rokovaní so zástupcami UAPS Plevník došlo k dohode ohľadom zámeny pozemkov pod stavbou 
zberného dvora za takú istú výmeru z obecnej parcely KNE 478/103. Takúto zámenu musí  ešte  schváliť aj 
spoločenstvo vlastníkov UAPS Plevník na svojom zhromaždení, ktoré sa uskutoční začiatkom roka 2018. 

V mesiaci november sme v zmysle uznesenia OZ zrealizovali aj rekonštrukciu štyroch miestnych 
komunikácii v obci o celkovej výmere viac ako 4000 m2 a taktiež sme opravili výtlky aj ostatných miestnych 
komunikácii a plochu pred bývalou kaviarňou. Začali sa aj práce na dažďovej kanalizácii – odvodnení 
pomocou vsakovacích jám a verejnom osvetlení miestnej komunikácie Bukovanova a pripravujeme aj 
vybudovanie verejného osvetlenia na Dráhach. Vybudovali sme aj studňu v pálenici s dostatkom vody, dali 
sme spraviť aj rozbor kvality vody a čakáme na jeho výsledok. V zmysle výsledkov verejnej obchodnej súťaže 
boli podpísané kúpne zmluvy na pozemky za Váhom a nájomné zmluvy na prenájom priestorov objektu 
č.119. Taktiež sme uzatvorili nájomnú zmluvu na prenájom priestorov KD na cvičenie pilatesu a tiež zmluvu 
na zimnú údržbu na najbližšie zimné obdobie.  Uskutočnili sme aj verejnú obchodnú súťaž na predaj 
pozemkov pod pálenicou a o jej výsledku vás budem informovať v samostatnom bode dnešného rokovania. 

Zhoršil sa nám stav mosta na štátnej ceste pri Ing.Kremeňovej, kde došlo k ďalšiemu prepadnutiu 
mosta a tento je v súčasnosti v havarijnom stave s obmedzením premávky len pre osobné autá. 
V spolupráci s SAD Žilina sme zabezpečili obchádzkovú trasu pre autobusy, ktorá teraz vedie okolo RD pána 
Litteru. V tejto súvislosti sme museli ale vykonať  orezanie všetkých stromov a kríkov zasahujúcich do telesa 
cesty. Problém na tejto obchádzke je ten, že cesta je úzka a autobusy nám počas zimy tade neprejdú, 
nakoľko tam bude problém s vykonávaním zimnej údržby, preto som v neustálom kontakte so zástupcami 
správcu cesty – TSK, kde hľadáme dočasné riešenie aspoň pre obnovenie pôvodnej trasy pre autobusy. Po 
konzultácii so statikom mosta je dočasným riešením uloženie oceľových prejazdových platní na poškodený 
most. Tieto ale správca cesta doteraz nezabezpečil a keďže sa nám blíži zimné obdobie a záleží nám na tom 
aby nám nezrušili autobusy na Dolinu zabezpečili sme 3 ks oceľových platní o rozmeroch 2x3 m  z nášho 
rozpočtu s tým, že do budúcna ich použijeme v obci na podobné prípady, poruchy alebo na rekonštrukciu 
oceľového mosta pri železničnej stanici. 

Zvládli sme aj organizáciu a prípravu volieb do VÚC, ktoré sa uskutočnili dňa 4.11.2017 a v ktorých 
bezúspešne kandidovali aj dvaja mladí občania z našej obce. So spoločnosťou Megawaste sme dohodli od 
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decembra aj rozšírenie vrecového zberu o tetrapaky a plechovice, ktoré je možné zbierať a odovzdávať 
spolu s plastami. Vyriešili sme aj problém so službou SMS spravodaj a to zabezpečením rozšírenia našej 
rozhlasovej ústredne o službu VM Florián, ktorá zabezpečí viacej možností hlásenia obecným rozhlasom 
a tiež poskytuje službu posielania SMS správ, ktoré by už mali od decembra fungovať. Naši pracovníci počas 
tohto mesiaca vykonávali práce na údržbe obecných objektov, hrabaní, zametaní a odvoze lístia. 
Pracovníčky OÚ plnia úlohy v zmysle náplne práce a pripravujeme tiež aj rozpočet na roky 2018-2020 
o ktorom vás budem dnes ešte informovať. Samozrejme riešime aj rôzne podnety a sťažnosti našich 
občanov, zúčastňujeme sa aj rôznych školení a stretnutí. Čakáme na vyhodnotenie našich žiadostí na 
rekonštrukciu objektov MŠ a OÚ, hasičskej zbrojnice a obstaranie komposterov. Zadali sme aj vypracovanie 
projektov na rekonštrukciu objektu bývalej Jednoty a rekonštrukciu vykurovanie a zateplenia KD. Tento rok, 
čo je potešiteľné sa nám zvýšil počet stavebných povolení a ohlásení drobných stavieb, čo svedčí o rozvoji 
našej obce, nakoľko k dnešnému dňu má naša obec už 1625 obyvateľov, narodilo sa 20 nových občanov 
a zomrelo 11 občanov našej obce.  

V kultúrno-spoločenskej oblasti sme mali tento mesiac v kultúrnom dome divadelné predstavenie, 
Katarínsku zábavu, ktorej spestrením a prekvapením bolo aj vystúpenie známej slovenskej speváčky Dary 
Rolins a naposledy sa so svojím vystúpením úspešne predstavil DFS a FS Dúbravček na akcii „Posedenie pod 
stromčekom 2017“, ktorej organizátorom bol Okresný úrad v Považskej Bystrici. Samozrejme, že ku koncu  
tohto roka a začiatkom budúceho roka sa pripravuje veľa kultúrnych a športových akcií pre občanov našej 
obce.  
Starosta k tomuto bodu rokovania otvoril diskusiu. 
p. Kretik- Či prostredníctvom novej služby SMS budú chodiť aj maily občanom alebo len SMS. Starosta 
odpovedal, že to preverí a následne dá odpoveď. 
p. Littera – Dokedy bude trvať cestná premávka okolo jeho domu. Upozornil, že cesta je nepostačujúca 
hlavne na prepravu ťažkých nákladných aut, ktoré po nej chodia naložené drevom. V ceste je zabudované 
plynové potrubie a voda a v minulosti sa už stalo, že bolo poškodené.  
Starosta informoval, že na ceste sú osadené dopravné značky, ktoré informujú vodičov o povolenej 
premávke po tejto ceste. Obec zakúpila prejazdové platne na poškodený most, po ktorom sa obnoví 
autobusová doprava po pôvodnej trase. 
p. Chachula – Máme vyťažených cca 150 m3 dreva na skládke a žiadame o povolenie zvezenie dreva, lebo 
inak do jari sa znehodnotí.  
Starosta nesúhlasí s odvozom dreva do vyriešenia vzniknutej situácie, nakoľko by mohlo dôjsť k ešte väčším 
škodám na moste, ceste alebo majetku občanov. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 77/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 

 

K bodu 5/ Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2016/2017 
Správu o činnosti dostali poslanci domov spolu s pozvánkou. Starosta v krátkosti zhodnotil správu, ktorá je 
rozdelená do štyroch  oblastí: vzdelávanie,  zdravie a pohyb,  umenie a kultúra a oblasť človek a svet práce.  
Materská škola realizuje  aj rôzne aktivity v spolupráci výboru ZRŠ napr. Mikuláša, Vianočnú besiedku, 
karneval, fašiangy, po cestách aj necestách, opekačku na MDD a iné.  
Starosta k tomuto bodu rokovania otvoril diskusiu. 
Poslankyňa JUDr.Harišová sa pýta prečo sa nerealizovalo dopravné ihrisko v areáli MŠ.  
Starosta odpovedal, že doteraz nemáme na to projektovú dokumentáciu, ale budeme s tým uvažovať do 
rozpočtu na rok 2018.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 78/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 6/  Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na predaj  majetku obce – „pozemky pod pálenicou“  
Starosta obce prezentoval a informoval o výsledku verejnej obchodnej súťaže. Do súťaže sa zapojilo päť 
uchádzačov a z nich päťčlenná komisia vybrala pre obec dvoch najvýhodnejších záujemcov o kúpu  
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obecných parciel  a to : pána Antona Randu a pána Martina Janíka. Kontrolór obce Ing. Milan doporučuje  
schváliť uznesenia o predaji obecných pozemkov nakoľko súťaž prebehla podľa zákona.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 79/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 80/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 81/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 7/ Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2017 
Rekapitulácia rozboru bola súčasťou pozvánky na OZ, z rozboru je zrejmé kladné hospodárenie obce. 
Starosta pripomenul, že ale najväčšie výdavky nás čakajú v poslednom štvrťroku, ale aj by celoročné 
hospodárenie malo byť pozitívne. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 82/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 8/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 – rozpočtové opatrenie 
Starosta prezentoval rozpočtové opatrenie  č. 16/2017  týkajúcich sa drobných úprav rozpočtu bez vplyvu 
na jeho celkový výsledok a otvoril k tomuto bodu diskusiu. Počas prerokovávania tohto bodu sa na 
rokovanie dostavila aj pani Muráňová. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.    
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 83/2017  
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 9/ Informácia o príprave rozpočtu na roky 2018-2020 
Starosta poslancom predstavil návrh rozpočtu na roky 2018-2020, ktorý bude zároveň zverejnený na 
obecnej vývesnej tabuli i internetovej stránke obce v lehotách v zmysle zákona. Starosta prechádzal 
jednotlivými položkami a zameral sa na kapitálové výdavky. Z hlavných investičných akcií navrhol 
zrealizovať miestnu komunikáciu Bukovanova, rekonštrukciu kúrenia v KD, dopravné ihrisko MŠ a 
zateplenie severovýchodnej strany budovy 11BJ. Zároveň požiadal poslancov a občanov, aby svoje prípadné 
pripomienky a návrhy na zmeny predniesli pred konaním nasledujúceho OZ, aby sa tieto stihli zapracovať 
do finálnej verzie rozpočtu, ktorý sa bude schvaľovať na ďalšom rokovaní OZ 18.12.2017. 
Starosta k tomuto bodu rokovania otvoril diskusiu. 
p.Kretík – či sa neuvažuje o výstavbe telocvične v obci.  
Starosta – obec sa už pokúsila o získanie finančných prostriedkov na jej výstavbu ešte v minulom roku, ale 
naša žiadosť nebola úspešná, nakoľko máme nízky počet žiakov v ZŠ a rozpočet na výstavbu telocvične je 
viac ako 400 tis.€ čo si obec z vlastného rozpočtu nemôže dovoliť. Navrhuje radšej doriešiť plánované 
investičné akcie ako je rekonštrukcia objektu bývalej Jednoty, využitie priestorov bývalého kúpaliska, 
rekonštrukciu kúrenia v KD a napr. chodníky v obci. 
p.Smädiš tiež navrhuje aby sme radšej vyriešili a zrekonštruovali priestory objektu bývalej Jednoty 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 84/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
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K bodu 10/  Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
Kontrolór obce predniesol správu o vykonaných kontrolách. Kontroloval  pokladňu na obecnom úrade, 
osvedčovaciu knihu a nadväznosť na účtovné doklady a podpisovanie zápisníc a dokladov zodpovednými 
osobami. Ďalej kontroloval  hospodárenie a oprávnenosť výdavkov v Základnej škole Dominika Tatarku 
Plevník-Drienové za školský rok 2016-2017. Všetky kontroly boli bez výhrad. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.85/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 11/  Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

 Žiadosť p.Ladislava Haľamu na prenájom časti obecnej parcely KN-E 416 orná pôda o ktorú sa dlhodobo 
stará a má tam ovocný sad. Podľa priloženého nákresu sa jedná o plochu 1060 m2. Podľa zákona sa 
najskôr musí schváliť a zverejniť zámer a až následne schváliť prenájom.   Po dohode je navrhovaná cena 
ročného nájmu 0,05 €/m2/rok. Hlavný kontrolór tiež odporúča tento postup. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 86/2017 
Hlasovanie  Za: 8 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

 Starosta navrhuje schváliť na všetkých miestnych komunikáciách maximálnu povolenú rýchlosť na 
40km/h z dôvodu zvýšenia bezpečnosti cestnej premávky 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 87/2017 

      Hlasovanie   Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 12/  Diskusia 

 Poslankyňa Muráňová upozornila na dlhodobé státie cudzích automobilov za KD.  

 Adamec Felix ďakuje za rekonštrukciu cesty Drienovská  ale vyjadril poľutovanie nad tým, že kvôli 
prípojkám sa bude už na dvoch miestach rezať a následne opravovať. 

 Ďalej poslanec Adamec upozornil na to aby občania odstránili veľké kamene popri hlavnej ceste pred 
niektorými domami na Podhorí. Je to tam nevhodné hlavne v zime pri ohŕňaní snehu, ale aj počas roka 
a stal sa tam už aj úraz občana pri vyhýbaní sa autám. 

 Poslanec Smädiš – či by nešlo urýchliť zrealizovanie kamerového systému kvôli bezpečnosti v obci 
a upozornil na zvýšený pohyb cudzích občanov v našej obci.  

 Pán Urík – ďakuje za podporu vyjadrenú vo voľbách 

 Poslanec Kuchár – žiada prestaviť verejné osvetlenie krátko po 12 hodine, nakoľko z posledného vlaku 
idú ľudia po tme.  

 Pán Littera žiada upozorniť občanov, aby neparkovali autá na cestách. 
 
K bodu13/  Záver 
Starosta  poďakoval prítomným  za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň               ........................................ 

 

Overovatelia :                  Félix Adamec                      ......................................... 

 

                                           Bc. Miroslav Smädiš          .........................................    

 

Zapísala:                Mária Nemčíková              .........................................  


